

2024 深圳国际珠宝展 / 翻译服务申请表 / 截止日期: 8.15

* 凡在**深圳邦友展览有限公司**预订展位的参展商请将资料交回深圳邦友展览有限公司

Tel : 86-755-25501200/25625258/22271579 Fax : 86-755-22271337

* 凡在**香港立新国际展览公司**及其各地代表处预定参展位的展商请将资料交回立新公司及其代表

Tel : 852-25615566 /86-20-83878255 / 86-755-83920271

Fax : 852-28119156 /86-20-83872116

Please return this form to Shenzhen Bangyou Exhibition Co., Ltd. or Neway International Trade Fairs Ltd.

Interpreter services available to exhibitors are as follows:

名称 Item	单位 Unit	价格 (人民币) Price (RMB)	服务内容 Content
German, French, Japanese (and other) Interpreter 德、法、 日等少数语种翻译	1 day/person 天 / 人	800	Interpretation service in German, French, Japanese and others. 提供德、法日等少数语种的口译 服务
English Interpreter 英语翻译	1 day/person 天 / 人	800	Interpretation service in English 提供英语口语译服务

名称 Item	所需翻译语言 Language Required	雇用期 Employment Period	人数 No. of Staff Required	总额 Total Cost

■ 备注 Remarks :

1、雇请者在雇员上岗前一天取消计划, 须付半天工资。

Half day wages should be paid if the exhibitors cancel the employment on-day prior to employee's shift.

2、雇员在实际工作中不能完成雇请者要求的工作任务, 24 小时内给予调换。

The employee will be changed within 48 hours if the request work can't be accomplished.

3、雇员的工作时间为 9: 00 至 17: 00, 其中包括 30 分钟午餐时间。

Regular-shift hour for employee is from 9:00 - 17:00, including 30 minutes for lunch break.

展位号码: Booth No.		公司名称: Company Name	
联络人: Contact Person		电话: Tel No.	
公司盖章及签署: Company Chop & Signature		展会确认: Fair Confirm	